

EVTec - Electric Vehicle Technologies Conference 2019

关注官方微信公众号 Scan QR code for more information





专家视角,产业分析

Views of experts, industry analysis

中外交流,技术前瞻

Sino-foreign dialog, latest technologies

聚焦产业,集智发展

Focus on industry chain, gather know-how

引领未来,携手并进

Leading trends, hand in hand development

EVTec顾问专家委员会

EVTec Program Committee































专家视角,产业分析 Views of experts, industry analysis

2019年10月28-29日、由徳国

6位代原国际博覧集団携手機国PGUB 管理咨询公司等海外知名机构共同举办 的第五届EVTec中国国际电动汽车会设在 上海卓東亚喜玛拉雅酒店成功举办。自2014年 首次举办以来、EVTec以其国际化、专业性以及 緊選市訴訟勢か考官団队享誉中外电动汽车部低。



Organized by Nimberglidesse China Co., Ltd. with long-term collaboration with the overseas partner PCIAL Management Consultate Graith the 8th extends of the Electric Vehicle Technologies Contentere 2019 (EVTec) was successfully held on October 28-29, 2019 in Shanghai Jumeirah Himalayas Hotel. EVTec 2019 was proved again to be one of the leading international platforms of automotive and electric vehicle industry in China. The Chinese automotive finality has been experiencing a critical period. For CRIAL, suppliers and new force of the car manufacturers, it is crucial to seek the latest technical trends researches for future development.



本國会议聚焦三电一他与聚燃料透腾,主办方有李邀请到了32位来自国内外新能源汽车行业、料研机构、 汽车制造商及解决为案提供商的专案到採账讨量先进的技术起势及新能源汽车行业的多元化市场变展,探 索电动汽车国施的调查与提供,分享最新完成展出来两点蒸慢部分

EVTec 2019, which focused on the topics of EIC System and Charging and Hydrogen Fuel Cell. There are 32 speakers from the industry partners, the research institutes, the auto manufacturers and the solution providers invited to share their research results, latest technologies and explore the opportunities and challenges.



演讲嘉宾一览 Overview of Guest Speakers











































方官で Jason Reng REE e e 他回答が他認定所能 近年 近年 UNDERSTREET Webasto China Energy & Components ® 他回答が他 Webasto China Energy をComponents ® 他回答が他 Webasto China



Pitter Sikligyi 研究的放大器音樂的7章 Co-Founder and CEO 感知數7年級 reuckmann GmbH & Co. KG



関係値 Andreas Kluge Rech 新被認及とから成務研修 ead of Quality Assurance New Energy Vehicles and Powertrain 一門大の門等機能公司 FWW-VW Automotive Co., Ltd.



ENS Hoogien Lei D.T.ES Onel Engineer SE-FETTERESENSES











under and CEO General Manager 55版 超数6348章 超数:上海 | 阿米拉伯格斯公司 Pincipal ann Gribh & Co. XG | JSC (Shangha) Automotive Consulting Co., Ltd. | Stratogy Engineers Gribb





本届会议精品汇聚,亮点纷呈,共吸引了全球286位参会代表出席。 EVTec 2019 attracted 286 delegates from worldwide. It gathered the latest topics and highlights during the 2-day conference.







中外交流, 技术前瞻

Sino-foreign dialog, latest technologies 会议期间高质量技术报告层出不穷,圆桌讨论气氛热烈,各演讲嘉 寬各抒己见,高潮迭起。参会代表均表示达到了此次参会目的。 The participants were impressed by the high quality technical speeches, the good atmosphere during the panel discussions and the exchanging of visions and ideas between speakers. Most of the participants mentioned that they had achieved the purpose



	参会目的			
◂	Purpose of	the	feren	

of participation.

参会目的 Purpose of the conference	-	
	96%	了解电动车市场发展现状与趋势 Know more about the current status and trend of the electric vehicle market
	94%	寻求创新技术和解决方案 Find Innovations and Solutions
	91%	了解电动车行业政策/寻求政策解答 Know more about the electric vehicle industry policy / seek policy solutions
	86%	寻找合作伙伴 Seek Partners
i	62%	寻找供应商 Sock Suppliers

18% 其他 Others

0270	Seek Suppliers
60%	采购 Purchase



在本届论坛圆桌讨论中,来自PGUB、同济大学、泰科电子、HELLA、BMW、HASCO、JSC Strategy Engineers等新能源汽车行业领跑者,就"新能源市场未来发展局势预测"、"如何抱团取暖度过汽 车行业调整期"以及"市场趋势对其日常工作的影响。未来5-10年市场及产品的发展变迁"等目前行业热点话 题展开深入讨论,对新能源汽车未来的产业化之路进行了解读,在交流中碰撞出新能源汽车发展的闪亮火花。 业内大编们的畅所被言让在场所有与会赛客感受到一场酣畅淋漓的思想感宴。

During the panel discussions, the experts from the leading industry players such as PGUB, Tongji University, TE Connectivity, HELLA, BMW, HASCO, JSC Automotive, Strategy Engineers have discussed the hottest topics on the trends of NEV, how to survive the adjustment period and the impact to the market and products in the next 5-10 years. The exchanges of visions, ideas and experiences have inspired all participants.



THE FUTURE NIGHT

THE FUTURE 未来 HAS COME

ORGANIZED BY

引领未来,携手并进 Leading trends, hand in hand development

本届会议期间的欢迎晚宴主题定为"未 来已来",晚宴气氛热烈,宾主欢展一景。 晚宴上,主办方组伦堡会展中国给予会议鼎力 支持的各方合作伙伴颁发了"特别贡献奖"、"最 任会作伙伴" 秦夏即公屈感谢,在今世期继举劫的

住合作伙伴"等奖項以示感謝。在会议期间举办的 "EVTec倾问专家委员会聘任仪式"上, 主办方为23位 行业专家颁发了聘书, 感谢并邀其与EVTec继续共同携 手服务行业, 推动新能源汽车行业发展与技术进步。

The EVTec Gala Dinner featured the topic of "The future has come". The organizer presented the "Special Contribution Award" and "Best Partner" to salute all partners who have given their supports toward the conference. During day time, the "EVTec Program Committee Appointment.

Ceremony* was also held to salute and invite the industry experts to continuously join hand with EVTec to

serve the industry, promoting the development and technological progress of the new EV industry.









EV Tec

EVTec顾问专家委员会与产业支撑 Members of EVTec Program Committe

EVTec专家顾问委员会是由一批国内外知名电动汽车领域的领头羊企业的技术人员和骨干成员组成的专家 团队,他们是EVTec成功发展的巨大助力,多年来为EVTec会议提出话题方向,提供建设性意见和建议。

The EVTec Expert Program Committee consists of the industry experts from the leading companies who are active in NEV industry. The experts guarantee the success of EVTec for years with their visions, ideas and suggestion.

EVTec顾问专家委员会 EVTec Program Committee















SCHAEFFLER





















秋泉我川 Contact us

紐伦堡会展(上海)有限公司 NürnbergMesse China Co., Ltd. 孟先生 Herry Meng 电话 Tel: +86-21-6036 1226 E-mail: herry.meng@nm-china.com.cn 纽伦堡会展(上海)有限公司 NürnbergMesse China Co., Ltd. 陈女士 Feel Chen 电话 Tel: +86-21-6036 5870 E-mail: feel.chen@nm-china.com.cn